

November 26, 2023

FRENCH VERSION FOLLOWS

Dear Colleagues,

We are pleased to send you the attached program for the entire week of ICH NGO Forum events in Botswana, including the symposium, side events and General Assembly. Please note that the program for the symposium and poster sessions is a preliminary program, subject to additional confirmations that are received within the next two days and can be accommodated in the final program. The final program will be sent to you by Thursday, November 30th 2023.

If you submitted a proposal, please look carefully at the attached preliminary program. If you are listed as doing an oral presentation or poster please check to see if the title and organizational affiliation is correct and whether you are correctly listed as doing an oral presentation in person or on Zoom. If this information is not correct or not indicated, please correct it and add any other additional information. Please kindly remember to email the PowerPoint for an oral presentation to cholponai.ug@gmail.com no later than Wednesday, November 29th in order for your presentation to be included in the final program.

If you submitted a proposal and your presentation is not listed it is because we did not receive a confirmation this month. If you would like to confirm an oral presentation or poster that was included in a proposal already sent and would still like participate despite not having confirmed by the deadline, please email rftbaron@gmail.com, cholponai.ug@gmail.com and malicultureareas@gmail.com no later than Monday, November 27th. We will add your oral presentation or poster if there is an available slot. If you are confirmed through this process, you must email the PowerPoint for an oral presentation to cholponai.ug@gmail.com no later than Wednesday, November 29th in order for your presentation to be included in the final program.

Oral presentations must not exceed 15 minutes due to the number of presentations which will occur at the symposium. Please note that if your presentation is an oral presentation, you cannot do a poster, and if you are doing a poster, you cannot also do an oral presentation. This applies to all presentations on a specific topic involving one or more organizations.

Since we will not have the facilities to print out your poster it must be brought to us already printed out. Your poster must be A0 size, 84. X 118.9 cm. It will be pinned to a display board. Bring your poster to the Plenary Room in the Cresta Mowana Resort (the venue for the conference) at 9 AM on December 3rd 2023. Please kindly note that **all poster presenters will stand by their posters to describe them and answer questions from people attending the symposium several times during the day of the symposium: during coffee breaks and following the final oral presentation.**

We are hoping to have your poster on display in a common exhibit area outside of the meeting rooms following the day of the symposium for the entire week of 18COM.

Kindest regards,

SEKOU BERTE



Chers collègues,

Nous avons le plaisir de vous envoyer ci-joint le programme de toute la semaine des événements du Forum des ONG du PCI au Botswana, y compris le symposium, les événements parallèles et l'Assemblée générale. Veuillez noter que le programme du symposium et des séances d'affiches est un programme préliminaire, sous réserve de confirmations supplémentaires qui sont reçues dans les deux prochains jours et qui peuvent être intégrées au programme final. Le programme définitif vous sera envoyé d'ici le jeudi 30 novembre 2023.

Si vous avez soumis une proposition, veuillez lire attentivement le programme préliminaire ci-joint. Si vous êtes répertorié comme faisant une présentation orale ou une affiche, veuillez vérifier si le titre et l'affiliation organisationnelle sont corrects et si vous êtes correctement répertorié comme faisant une présentation orale en personne ou sur Zoom. Si ces informations ne sont pas correctes ou ne sont pas indiquées, veuillez les corriger et ajouter toute autre information supplémentaire. N'oubliez pas d'envoyer le PowerPoint pour une présentation orale à cholponai.ug@gmail.com au plus tard le mercredi 29 novembre afin que votre présentation soit incluse dans le programme final.

Aussi, si vous avez soumis une proposition et que votre présentation n'y figure pas, c'est parce que nous n'avons pas reçu de confirmation ce mois-ci. Si vous souhaitez confirmer une présentation orale ou une affiche qui a été incluse dans une proposition déjà envoyée et que vous souhaitez tout de même participer même si elle n'a pas été confirmée avant la date limite, veuillez rbtbaron@gmail.com envoyer un courriel, cholponai.ug@gmail.com et malicultureareas@gmail.com au plus tard le lundi 27 novembre. Nous ajouterons votre présentation orale ou votre affiche s'il y a un créneau disponible. Si votre demande est confirmée par ce processus, vous devez envoyer par courriel la présentation PowerPoint pour une présentation orale à cholponai.ug@gmail.com au plus tard le mercredi 29 novembre afin que votre présentation soit incluse dans le programme final.

Les présentations orales ne doivent pas dépasser 15 minutes en raison du nombre de présentations qui auront lieu lors du symposium. Veuillez noter que si votre présentation est une présentation orale, vous ne pouvez pas faire d'affiche, et si vous faites une affiche, vous ne pouvez pas non plus faire une présentation orale. Cela s'applique à toutes les présentations sur un sujet spécifique impliquant une ou plusieurs organisations.

Comme nous n'aurons pas les moyens d'imprimer votre affiche, celle-ci doit nous être apportée déjà imprimée. Votre affiche doit être au format A0, 84. X 118,9 cm. Il sera épinglé à un tableau d'affichage. Apportez votre affiche à la salle plénière du Cresta Mowana Resort (lieu de la conférence) à 9 h le 3 décembre 2023. Veuillez noter que tous les présentateurs d'affiches se tiendront à côté de leurs affiches pour les décrire et répondre aux questions des personnes présentes au symposium à plusieurs reprises au cours de la journée du symposium : pendant les pause-café et après la présentation orale finale.

Nous espérons que votre affiche sera exposée dans un espace d'exposition commun à l'extérieur des salles de réunion après le jour du symposium pendant toute la semaine du 18COM.

Cordialement,

SEKOU BERTE

ICH NGO FORUM ACTIVITIES
During the 18th Session of the Intergovernmental Committee for
the Safeguarding of the Intangible Cultural Heritage
Kasane, Republic of Botswana

December 3-9, 2023

AGENDA

PRELIMINARY SYMPOSIUM AGENDA

**MOVING FORWARD WITH STATE AND NON-STATE STAKEHOLDERS' TEAMWORK BEYOND THE
20TH ANNIVERSARY OF UNESCO'S 2003 CONVENTION: EXPLORING THE PAST, PRESENT AND
FUTURE OF SAFEGUARDING COLLABORATION AMONGST MULTIPLE STAKEHOLDERS**

18COM PLENARY ROOM

<https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

Sunday 3 December 2023

- 09:00 – 09:30 **Welcome and Opening Remarks**
- Welcome word by the Host Country Representative
- Welcoming remarks by Ms. Fumiko Ohinata, Living Heritage Entity
- Opening remarks by Mr. Sekou Berte, ICH NGO Forum
Moderated by Sekou Berte & Tamara Nikolic Deric
- 09:30 – 10:45 **Session I: Bridging Teamwork, Networking and Partnership amongst Multiple Stakeholders, within the Framework of the 2003 Convention Implementation: National and Transnational experiences**
Moderated by Robert Baron & Mohamed Lemine Beidjeu
- 09:30 – 09:45 *The Collaboration on Inventory and Documentation of ICH in Saudi Arabia*
Rehaf Gassas, Saudi Heritage Preservation Society
- 09:45 – 10:00 *Festivals for Safeguarding ICH*
Ananya Bhattacharya, Contact Base
- 10:00 – 10:15 *Developing the Nomadic Festival of the Mongols as a Best Practice for Safeguarding Intangible Cultural Heritage: A Collaborative Approach*
Urtnasan Sainbayar, Foundation for the Protection of Natural and Cultural Heritage

10:15 – 10:30	<i>Safeguarding Practices of ICH as UNESCO Facilitators in the Field of Information Communication Technology</i> Jorge Gustavo Caicedo, La Enciclopedia del Patrimonio Cultural Inmaterial/The Intangible Cultural Heritage Encyclopeida Shinwha Hong, Center for Intangible Culture Studies *Online
10:30 – 10:45	Q&A session
10:45 – 11:00	COFFEE BREAK
11:00 – 12:15	Session II: 2003 Convention – Theory and Practice <i>Moderated by Sekou Berte & Matti Hakamaki</i>
11:00 – 11:15	<i>The ICH Sustainability Turn: Between Diversity and Standardization</i> Chiara Bortolotto, UNESCO chair ICH and Sustainable Development Séverine Cachat, UNESCO Facilitator
11:15 – 11:30	<i>Co-safeguarding ICH in the co-cities. “Intangible Warsaw” Experiences</i> Hanna Schreiber, Research Council of the Association of Folk Artists
11:30 – 11:45	<i>ICH as Community Encyclopedia, the Case of Indonesia Communities</i> Pudentia Maria Purenti, ATL or Oral Traditions Association/OTA
11:45 – 12:00	<i>Share your messages! Celebrating 20 years of safeguarding Living Heritage. Reflecting on the Road Traveled and the Way Forward</i> Jorijn Neyrinck, Carley Williams, Bachirou Noya, Working Group Research
12:00 – 12:15	Q&A session
12:15 – 13:15	LUNCH
13:15 – 14:45	Session III: ICH Practices, Present and Future Transmission Challenges <i>Moderated by Martín Andrade-Perez & Tamara Nikolić Đerić</i>
13:15 – 13:30	<i>Valorisation Des Savoir-Faire Liés a L’artisanat Traditionnel // Enhancement of know-how related to traditional crafts</i> Leonce KI, L’Association Cultuel Passaté
13:30 – 13:45	<i>Au Coeur De La Sauvegarde Du Patrimoine Culturel Immateriel Du Cameroun // At the heart of the safeguarding of Cameroon’s intangible cultural heritage</i> Bachirou Njoya, Fondation Princesse Momafon Rabiadou Njoya
13:45 – 14:00	<i>Echoes from the City</i> Panayiotis Theodorou, Politistiko Ergastiri Ayion Omoloyiton *Online
14:00 – 14:15	<i>The Next Generation in Summer Carnival</i> Susanne Bergwerff-Verburg, Dutch Centre for Intangible Cultural Heritage
14:15 – 14:30	Q&A session
14:30 – 14:45	COFFEE BREAK
14:45 – 16:00	Session IV: ICH, Local and Global Equity Safeguarding Opportunities <i>Moderateurs: Cholponai Ussubalieva-Gryshchuk & Matti Hakamaki</i>

- 14:45 – 15:00 *Moving Beyond the Zero-Sum Game Mentality to Explore Multi-Stakeholder Collaborations: Collaboration between the Bangladesh National Museum (BNM) and the Consortium for ICH-pedia, Bangladesh (CIB) to build the National ICH Inventory of Bangladesh*
Lubna Marium, Shadhona
- 15:00 – 15:15 *Drawing Upon Archival ICH Collections in Support of Living Traditions,*
Sarah Bryan, Association for Cultural Equity *Online
- 15:15 – 15:30 *Amplifying Heritage Exploring local artistic and educational opportunities of heritage through a global perspective*
Alain Muneean, ABAIM *Online
Riju Tuladhar, Echoes in the Valley
Vilma Timonen, Finnish Folk Music Institute/ University of the Arts
- 15:30 – 15:45 *ICH and First-Person Narratives, Collaborative Practices of Representations, Partnership Experience and Communities in Tunisia*
Halle Butvin, Smithsonian Center for Folklife and Cultural Heritage *Video recording

15:45 – 16:00 Q&A session

15:45 – 16:30 POSTER SESSION / 18COM PLENARY ROOM

Facilitated by Robert Baron

1. *Kwizine fé Bwa, un Patrimoine Culturel Immatériel pour L'accompagnement au Développement de Capacités, Eric Alendroit/Nyabou, Ankrake NGO*
2. *Project to Support the Design Development (cooperation) of Traditional Handicraft, Songyi Jin, Korea Cultural Heritage Foundation*
3. *Sailing Our Identity, Juana Vargas, Weaveweave Association*
4. *ICH and Climate Change, Laurier Turgeon, Working Group on ICH, Climate Change and the Human-Ecological Environment*
5. *Legs Culturel des Autochtones du Gabon, Davy Pouaty Nzembialela, ADACO*
6. *Living Pictures, Journey for Peace International Cultural Exchange Program for Peace, Diana Gutiérrez Embodying Reconciliation & Pranav Chendke, Shree HVPM*
7. *Revitalizing Endangered Art and Empowering Women: Folkland's 33-Year Long Journey, Jayarajan V., Folkland International Centre for Folklore and Culture*
8. *Egyptian Belly Dance Documentation, Protection & Revitalization, Rania Salah Seddik, Karama Foundation for Social and Cultural Development*

** Starting from December 4 to 9, all the posters will be displayed at the Dikolepo Exhibition Space*

Monday December 4, 2023

No ICH NGO activity due to the celebration of the 20th anniversary of the 2003 Convention

Tuesday December 5, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:30 – 14:30	Meeting of the Working Group on Legal and Policy Development	Janet Blaker, Chair Sekou Berte
17:30 – 18:30	Joint Book Launch by Ms. Janet Blake & Joanne Orr	Janet Blake Joanne Orr Sekou Berte

Wednesday December 6, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

12:30 – 14:00	Book Launch by #HeritageAlive on “ <i>Storytelling, Sharing Experiences from the Field</i> ” & Albert van der Zeiden Prize Award	Elvind Falk, Chief Editor Robert Baron
17:30 – 18:30	ICH NGO Forum’s General Assembly Preliminary Agenda: - Opening - Adoption of the agenda - Adoption of the minutes of the ICH NGO Forum GA in 2022 - EB Activity Report for 2022-2023 - Results of the Project on Infographics - Proposed declaration of the WG on ICH, Climate Change and the Human-Ecological Environment - EB Financial report - Announcement of the results of the election of the new EB members for 2023-2024 - Announcement of the results of the call for NGOs in Crisis Award - ICH NGO Forum Plan of activities for 2024 - Other business - Closure	Executive Board

Thursday December 7, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:00 – 14:30	Meeting of the Working Group on ICH, Climate Change and the Human-Ecological Environment	Laurier Turgeon, Chair Mohamed B.
17:30 – 18:30	Meeting of the Working Group on ORF	Ananya Bhattacharya, Chair Tamara Nicolic Deric

Friday December 8, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

NOVEMBER 26, 2023

13:30 – 14:30 Meeting of the Working Group on Research

Valentina Zingari, Chair
Martin Andrade-Perez

17:30 – 18:30 Meeting with the newly elected EB members

EB members

Saturday December 9, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:30 – 14:30 Meeting of the Working Group on More Balance
Geographical Representation of NGOs

Alain Munean, Chair
Diana Gutierrez, Secretary
Matti Hakamaki

17:30 – 18:30

**ACTIVITÉS DU FORUM DES ONG DU PCI
PROGRAM DE LA 18E SESSION DU COMITE INTERGOUVERNEMENTAL
LA SAUVEGARDE DU PATRIMOINE CULTUREL IMMATERIEL
KASANE, REPUBLIQUE DU BOTSWANA**

3-9 décembre 2023

AGENDA//PROGRAMME

ALLER DE L'AVANT AVEC LE TRAVAIL D'ÉQUIPE DES PARTIES PRENANTES ÉTATIQUES ET NON ÉTATIQUES AU-DELÀ DU 20E ANNIVERSAIRE DE LA CONVENTION DE L'UNESCO DE 2003 : EXPLORER LE PASSÉ, LE PRÉSENT ET L'AVENIR DE LA COLLABORATION EN MATIÈRE DE SAUVEGARDE ENTRE LES MULTIPLES PARTIES PRENANTES

18COM SALLE PLENIERE

<https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

Dimanche 3 Décembre 2023

- 09:00 – 09:30 *Mot de bienvenue et mot d'ouverture Mot de bienvenue du représentant du pays hôte
Allocution de bienvenue de Mme Fumiko Ohinata, Entité du patrimoine vivant Allocution
d'ouverture de M. Sekou Berte, Forum des ONG du PCI
Modérateurs : Sekou Berte & Tamara Nikolic Deric*
- 09:30 – 10:45 *Session I : Rallier Synergies, Travail d'équipe, Réseautage et Partenariat entre Multiples
Parties Prenantes, dans le cadre de la Mise en Œuvre de la Convention de 2003 :
Expériences Nationales et Transnationales
Modérateurs : Robert Baron & Mohamed Lemine Beidjeu*
- 09:30 – 09:45 *La collaboration sur l'inventaire et la documentation du PCI en Arabie saoudite Rehaf
Gassas, Saudi Heritage Preservation Society*
- 09:45 – 10:00 *Festivals pour la sauvegarde du PCI
Ananya Bhattacharya, Contact Base*
- 10:00 – 10:15 *Développer le Festival nomade des Mongols en tant que meilleure pratique pour la
sauvegarde du patrimoine culturel immatériel : une approche collaborative
Urtnasan Sainbayar, Fondation pour la protection du patrimoine naturel et culturel*
- 10:15 – 10:30 *Pratiques de sauvegarde du PCI en tant que facilitateurs de l'UNESCO dans le
domaine des technologies de l'information et de la communication
Jorge Gustavo Caicedo, La Enciclopedia del Patrimonio Cultural Inmaterial/The
Intangible Cultural Heritage Encyclopeida
Shinwha Hong, Centre d'études sur la culture immatérielle s **Online**

10:30 – 10:45	Q&A/ session Session de Q/R
10:45 – 11:00	Pause Cafe
11:00 – 12:15	Session II: 2003 Convention – Théorie et Pratique <i>Modérateurs : Sekou Berte & Matti Hakamaki</i>
11:00 – 11:15	<i>Le tournant du PCI en matière de développement durable : entre diversité et normalisation Chiara Bortolotto, UNESCO chair ICH and Sustainable Development Séverine Cachat, UNESCO Facilitator</i>
11:15 – 11:30	<i>Co-sauvegarde du PCI dans la Cogestions des Expériences Urbaines « le PCI de Varsovie »Hanna Schreiber, Research Council of the Association of Folk Artists</i>
11:30 – 11:45	<i>Le PCI en tant qu'encyclopédie communautaire, le cas des communautés indonésiennes Pudentia Maria Purenti, ATL or Oral Traditions Association/OTA</i>
11:45 – 12:00	<i>Partagez vos Messages ! Célébration de 20 ans de sauvegarde du patrimoine vivant. Réflexion sur le chemin parcouru et la voie à suivre Jorijn Neyrinck, Carley Williams, Bachirou Noya, Working Group Research</i>
12:00 – 12:15	Q&A session Session de Q/R
12:15 – 13:15	LUNCH Pause Dejeuner
13:15 – 14:45	Session III: Pratiques du PCI, défis actuels et futurs de la transmission <i>Moderateurs: Martín Andrade-Perez & Tamara Nikolić Đerić</i>
13:15 – 13:30	<i>Valorisation Des Savoir-Faire Liés a L'artisanat Traditionnel // Enhancement of know-how related to traditional crafts Leonce KI, L'Association Cultuel Passaté</i>
13:30 – 13:45	<i>Au Coeur De La Sauvegarde Du Patrimoine Culturel Immateriel Du Cameroun // At the heart of the safeguarding of Cameroon's intangible cultural heritage Bachirou Njoya, Fondation Princesse Momafon Rabiatou Njoya</i>
13:45 – 14:00	<i>Échos de la ville Panayiotis Theodorou, Politistiko Ergastiri Ayion Omoloyiton *Online</i>
14:00 – 14:15	<i>La relève au carnaval d'été Susanne Bergwerff-Verburg, Dutch Centre for Intangible Cultural Heritage</i>
14:15 – 14:30	Q&A session Session de Q/R
14:30 – 14:45	COFFEE BREAK Pause Cafe
14:45 – 16:00	Session IV : PCI et Opportunités de pratiques de sauvegarde équitable a l'échelle Locale et Globale <i>Modérateurs : Cholponai Ussubalievna-Gryshchuk & Matti Hakamaki</i>
14:45 – 15:00	<i>Aller au-delà de la mentalité du jeu à somme nulle pour explorer les collaborations multipartites : Collaboration entre le Musée national du Bangladesh (BNM) et le Consortium pour l'ICH-pedia, Bangladesh (CIB) pour construire l'Inventaire national du PCI du Bangladesh</i>

Lubna Marium, Shadhona

15:00 – 15:15

*Collections des archives du PCI en appui aux Traditions Vivantes//Drawing Upon Archival ICH Collections in Support of Living Traditions, Sarah Bryan, Association for Cultural Equity *Online*

15:15 – 15:30

*Amplifier le patrimoine Explorer les possibilités artistiques et éducatives locales du patrimoine dans une perspective mondiale Alain Muneean, ABAIM *Online Riju Tuladhar, Echoes in the Valley Vilma Timonen, Finnish Folk Music Institute/ University of the Arts*

15:30 – 15:45

*Le PCI et les récits à la première personne, les pratiques collaboratives des représentations, l'expérience partenariale et les communautés en Tunisie Halle Butvin, Smithsonian Center for Folklife and Cultural Heritage *Video recording*

15:45 – 16:00

Q&A session

15:45 – 16:30

POSTER SESSION / 18COM PLENARY ROOM

Facilitated by Robert Baron

9. *Kwizine fé Bwa, un Patrimoine Culturel Immatériel pour L'accompagnement au Développement de Capacités, Eric Alendroit/Nyabou, Ankrake NGO*
10. *Project to Support the Design Development (cooperation) of Traditional Handicraft, // Projet d'appui au développement de la conception (coopération) de l'artisanat traditionnel Songyi Jin, Korea Cultural Heritage Foundation*
11. *Sailing Our Identity, Nautisme de notre identité Juana Vargas, Weaveweave Association*
12. *ICH and Climate Change Le PCI et le changement climatique Laurier Turgeon, Working Group on ICH, Climate Change and the Human-Ecological Environment*
13. *Legs Culturel des Autochtones du Gabon Cultural Legacy of the Indigenous Peoples of Gabon Davy Pouaty Nzembialela, ADACO*
14. *Living Pictures, Journey for Peace International Cultural Exchange Program for Peace, Living Pictures, Voyage pour la Paix, un Programme international d'échanges culturels pour la paix par Diana Gutiérrez Embodying Reconciliation & Pranav Chendke, Shree HVPM*
15. *Revitalizing Endangered Art and Empowering Women Revitaliser l'art menacé et autonomiser les femmes Folkland's 33-Year Long Journey Le long voyage de 33 ans de Folkland, Jayarajan V., Folkland International Centre for Folklore and Culture*
16. *Documentation, protection et revitalisation de la danse orientale égyptienne, Rania Salah Seddik, Karama Foundation for Social and Cultural Development*

** Starting from December 4 to 9, all the posters will be displayed at the Dikolepo Exhibition Space*

Monday December 4, 2023

No ICH NGO activity due to the celebration of the 20th anniversary of the 2003 Convention

Tuesday December 5, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:30 – 14:30	Réunion du Groupe de travail sur l'élaboration des lois et des politiques	Janet Blaker, Chair Sekou Berte
17:30 – 18:30	Lancement conjoint du livre par Ms. Janet Blake & Joanne Orr	Janet Blake Joanne Orr Sekou Berte

Wednesday December 6, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

12:30 – 14:00	Lancement de Livres apr #HeritageAlive sur "Recits de vies et partage des expériences de terrain »& Albert van der Zeiden Prize Award // Prix Albert van der Zeiden	Elvind Falk, Chief Editor Robert Baron
17:30 – 18:30	Assemblée générale du Forum des ONG du PCI Agenda Préliminaire: - Ouverture - Adoption de l'Ordre du Jour - Adoption du Proces Verbal de l'AG du Forum des ONG du PCI en 2022 - Rapport d'Activités du Forum du PCI pour 2023 // EB Activity Report for 2022-2023 - Résultats du Projet de Cartographie et des Fichiers Infographiques // Results of the Project on Infographics - Proposition de déclaration du groupe de travail sur le PCI, le changement climatique et l'environnement humano-écologique - Rapport Financier du Conseil Exécutif //EB Financial report - Proclamation des resultats de l'election des nouveaux membres du Conseil Executif Announcement of the results of the election of the new EB members for 2023-2024 - Proclamation des resultats du Prix pour le Fonds du PCI en situation de Crise Announcement of the results of the call for NGOs in Crisis Award - Plan d'Activites du Forum du PCI pour 2024 ICH NGO Forum Plan of activities for 2024 - Divers // Other business - Closure	Executive Board

Thursday December 7, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:00 – 14:30	Réunion du Groupe de travail sur le PCI, le changement climatique et l'environnement humano-écologique	Laurier Turgeon, Chair Mohamed B.
---------------	--	--------------------------------------

NOVEMBER 26, 2023

17:30 – 18:30 Réunion du Groupe de travail sur le Cadre des Résultats
Globaux, ORF Meeting Ananya Bhattacharya,
Chair
Tamara Nolic Deric

Friday December 8, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:30 – 14:30 Réunion du Groupe de travail sur la recherche Valentina Zingari, Chair
Martin Andrade-Perez

17:30 – 18:30 Rencontre avec les nouveaux élus du Conseil Exécutif EB members

Saturday December 9, 2023 / NGO ROOM / <https://us02web.zoom.us/j/84569818054>

13:30 – 14:30 Réunion du Groupe de travail sur l'équilibre de la
représentation géographique des ONG s Alain Munean, Chair
Diana Gutierrez, Secretary
Matti Hakamaki

17:30 – 18:30

November 22, 2023

FRENCH VERSION FOLLOWS

Dear Colleagues,

Thank you again for proposing to present at the ICH NGO Forum symposium on 3 December.

In order to finalize our schedule, **you must confirm that you will be presenting an oral presentation, indicate whether you will present online or in person, provide a title for your presentation and indicate both the name of the person presenting and that person's organizational affiliation no later than 6 PM Paris time on Friday, 24 November. If we do not receive this information by then you will not be able to present at the symposium. If you have already responded with this information about an oral presentation, please reconfirm. If you are presenting a poster rather than an oral presentation and you have already responded, thank you for your response. If you have not responded about a poster, contact Robert Baron, rbtbaron@gmail.com, to find out if it will still be possible to present a poster and to get information about requirements for poster presentations if we are able to accommodate your poster presentation.**

And please remember to email your PowerPoint to Cholponai Usubalieva Grishuk, cholponai.ug@gmail.com by Wednesday, November 29th. She must receive the email with your PowerPoint by November 29th in order to include your presentation in the symposium.

Cordially,

Signature
SEKOU BERTE



November 22, 2023

Chers collègues, Mesdames et Messieurs,

Je vous remercie encore une fois d'avoir proposé de prendre la parole lors du symposium du Forum des ONG du PCI le 3 décembre.

Afin de finaliser notre programme, vous devez confirmer que vous présenterez une présentation orale, indiquer si vous présenterez en ligne ou en personne, fournir un titre pour votre présentation et indiquer à la fois le nom de la personne qui présente et l'affiliation organisationnelle de cette personne au plus tard à 18 heures, heure de Paris, le vendredi 24 novembre. Si nous ne recevons pas ces informations d'ici là, vous ne pourrez pas faire de présentation au symposium. Si vous avez déjà répondu avec ces informations au sujet d'une présentation orale, veuillez reconfirmer. Si vous présentez une affiche plutôt qu'une présentation orale et que vous avez déjà répondu, merci de votre réponse. Si vous n'avez pas répondu au sujet d'une affiche, communiquez avec Robert Baron, rbtbaron@gmail.com, pour savoir s'il sera toujours possible de présenter une affiche et pour obtenir de l'information sur les exigences relatives aux présentations par affiches si nous sommes en mesure de répondre à votre présentation par affiche.

Et n'oubliez pas d'envoyer votre PowerPoint par e-mail à Cholponai Usubalieva Grishuk, cholponai.ug@gmail.com avant le mercredi 29 novembre. Elle doit recevoir le courriel avec votre PowerPoint avant le 29 novembre afin d'inclure votre présentation au symposium.

Cordialement

Signature
SEKOU BERTE

